
 

Dešinėje matote  

lengvai suprantamos kalbos ženklą. 

Ženklą sukūrė „Inclusion Europe“. 

Ženklas naudojamas visoje Europoje.  

 

Lengvai suprantama kalba Lietuvoje 

skirstoma į 3 lygius.  

Lygį parodo juodų lapų skaičius.  

Mokyklos interneto puslapyje 

lengvai suprantami tekstai 2 lygio: 

• Tekstai neilgi. 

• Sakiniai suskirstyti į neilgas atkarpas. 

• Sakinius sudaro iki 7 žodžių. 

• Tekstai iliustruojami paveikslėliais. 

2 lygio tekstai skirti: 

• Negimtakalbiams asmenims,  

kurie turi lietuvių kalbos pagrindus; 

• asmenims, kurie turi mokymosi sunkumų; 

• asmenims, kurie turi mąstymo sunkumų. 
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Dešinėje matote  

gestų kalbos ženklą. 

Ženklas naudojamas visoje Lietuvoje. 

Mokyklos interneto puslapyje yra rankų ženklas. 

Rankų ženklas parodo informaciją  

lietuvių gestų kalba. 

Gestų kalba yra ženklų kalba. 

Žmogus, kuris kalba gestų kalba: 

• judina rankas; 

• judina kitas kūno dalis. 

 

Ženklai matomi mokyklos interneto puslapio viršuje. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Iliustracijos iš: 

Easy-to-read - Inclusion Europe 

https://epublications.vu.lt/object/elaba:118341721/ 

https://www.sclera.be/en/picto/detail/23284 

http://lkd.lt/gestu-zenklas 
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